
PROTOKÓŁ   nr 134/2006
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kluczborskiego

w dniu 13 stycznia 2006 r.

Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta  – Stanisław Rakoczy. W posiedzeniu
uczestniczyło trzech członków Zarządu. Ponadto udział wzięli: Skarbnik Powiatu, Naczelnik
Wydziału Organizacyjnego, Naczelnik Wydziału Edukacji oraz dyrektor Zarządu Dróg
Powiatowych w Kluczborku.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku w sprawie zmian kategorii dróg

powiatowych.

3. Sprawy oświaty:

a) wniosek Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach w sprawie

pozostawienia Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego przy Zespole Szkół

Ponadgimnazjalnych w Bogdańczowicach;

b) aneks nr 1/2005 do umowy o dofinansowanie projektu: Stypendia dla uczniów szkół

ponadgimnazjalnych powiatu kluczborskiego;

c) aneks nr 3 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006;

d) aneks nr 4 do arkusza organizacji Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia

Zawodowego w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006;

e) aneks nr 5 do arkusza organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego

w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006;

f) aneks nr 2 do arkusza organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006.

4. Sprawy finansowe:

a) projekt uchwały w sprawie emisji II transzy obligacji komunalnych powiatu

kluczborskiego;

 



2

b) projekt uchwały w sprawie uchwalenia harmonogramu realizacji dochodów i wydatków

budżetu powiatu Kluczborskiego na 2006 rok;

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia układu wykonawczego budżetu Powiatu

Kluczborskiego na 2006 rok;

d) projekt uchwały w sprawie upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych powiatu

kluczborskiego do dokonywania przeniesień w planie wydatków;

e) wniosek spółki „Klimor – Śląsk” z Katowic w sprawie spłaty pozostałej części zobowiązań

SP ZOZ w Kluczborku.

5. Plan kontroli finansowej w Powiecie Kluczborskim na 2006 rok.

6. Stanowisko Zarządu Powiatu w sprawie likwidacji badań materiału klinicznego

w Oddziale Laboratoryjnym Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Opolu.

7. Projekt podziału środków przeznaczonych na dofinansowanie imprez w zakresie kultury

i sportu o zasięgu powiatowym i ponadpowiatowym realizowanych w 2006 roku.

8. Oferta NZOZ „Polmed” Sp. z o.o. ze Starogardu Gdańskiego dot. zakupu akcji

Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku.

9. Wniosek Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu w sprawie ustalenia nowej stawki za

dzierżawę gruntu pod garaże na nieruchomości położonej w Kluczborku przy ulicy

Żeromskiego 3b.

10.  Wniosek Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku w sprawie zmiany stawki

czynszu dzierżawy budynków.

11. Ustalenie sposobu realizacji uchwał Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 2005 r.

12. Wolne wnioski.

Do punktu 1 porządku

Porządek posiedzenia został przyjęty przez obecnych członków Zarządu.

Protokoły z posiedzeń Zarządu, które odbyły się w dniach: 29 i 30 grudnia 2005 r. zostały

również przyjęte.
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Do punktu 2 porządku

Pan Kazimierz Sztajglik – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku

przedstawił wniosek w sprawie zmian kategorii dróg powiatowych w rozbiciu na poszczególne

gminy. Na wstępie w/w powiedział, że w 1999 roku, w związku z reformą administracyjną,

Zarząd Dróg Powiatowych w Kluczborku przejął od: Urzędu Miejskiego            w Kluczborku

25,122 km ulic; od Urzędu Miejskiego w Byczynie – 6,900 km ulic i od Urzędu Miejskiego w

Wołczynie – 8,000 km ulic. Były to drogi wojewódzkie miejskie                  i w świetle

obowiązującej wówczas ustawy – kontynuował Pan Sztajglik, do dróg wojewódzkich można

było zaliczyć ulice stanowiące ważne połączenia w skali miasta                   i przepis ten

stwarzał możliwość zaliczenia do dróg wojewódzkich dróg kategorii lokalnych           i

dojazdowych jednak w latach 1999-2005 nastąpiły zmiany w prawie normującym branżę

drogową i w ich świetle, część dróg administrowanych przez Zarząd Dróg Powiatowych

w Kluczborku powinna zostać przejęta przez gminy lecz gmina musi na to przejęcie wyrazić

zgodę. Następnie dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku powiedział, że ustawa

o drogach publicznych mówi, że rolą drogi powiatowej jest zapewnienie połączenia miast

będących siedzibami powiatów i gmin z kolei drogi gminne powinny przejąć lokalny ruch

służący miejscowym potrzebom. Obecnie – nadal kontynuował Pan Kazimierz Sztajglik,

Zarząd Dróg Powiatowych w Kluczborku ma w swojej administracji ulice w miastach:

Byczyna, Kluczbork, Wołczyn w których sytuacja przedstawia się następująco: jeśli chodzi

o Byczynę, ulice powiatowe stanowią tam długość 6,870 km, w Wołczynie – ulice powiatowe

to 8,000 km natomiast w Kluczborku ulice powiatowe stanowią długość 25,412 km. Jak

wynika z powyższych danych, zdaniem dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku,

obowiązki zapewnienia prawidłowego ruchu lokalnego ciążą w znacznym stopniu na

Starostwie Powiatowym i w sytuacji, gdy Zarząd Dróg Powiatowych w Kluczborku ma pod

swoim zarządem 403,280 km dróg w tym 40,282 km ulic w miastach co stanowi 10%,

potrzeby w zakresie utrzymania dróg są ogromne a to jeszcze potęguje fakt, że na odcinkach

ulic przekazanych w 1999 roku przez gminy, infrastruktura drogowa jest w bardzo złym stanie

a jej przebudowa i remont wymaga znacznych nakładów finansowych czego przykładem może

być wiadukt w ciągu ulicy Kołłątaja w Kluczborku, wymagający przebudowy most              w

ciągu ulicy Dworcowej w Kluczborku a także chodniki na większości ulic. W związku

z powyższym, Zarząd Dróg Powiatowych w Kluczborku wnioskuje o przeanalizowanie układu

komunikacyjnego Powiatu Kluczborskiego ze szczególnym uwzględnieniem sytuacji miasta i
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wystąpienie do Burmistrzów i Wójta z wnioskiem o podjęcie rozmów na temat

uporządkowania sieci drogowej – zakończył swoją wypowiedź Dyrektor Zarządu Dróg

Powiatowych w Kluczborku. Następnie członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się

z załączonymi do niniejszego wniosku a przygotowanymi przez Zarząd Dróg Powiatowych

w Kluczborku propozycjami dotyczącymi zmian kategorii dróg powiatowych w rozbiciu na

poszczególne gminy naszego powiatu. Po szczegółowej analizie propozycji dotyczących zmian

kategorii dróg powiatowych w rozbiciu na poszczególne gminy oraz po długiej dyskusji,

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował propozycje dotyczące zmian kategorii

dróg powiatowych i zlecił Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku

przygotowanie oraz przeprowadzenie stosownej procedury.

Do punktu 3 porządku

Starosta przedstawił następujące sprawy:

a)   wniosek Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach w sprawie

pozostawienia Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego przy Zespole Szkół

Ponadgimnazjalnych w Bogdańczowicach; Pani Jolanta Krzysztowczyk – Naczelnik Wydziału

Edukacji wyjaśniła zebranym, że pismem z dnia 10 marca 2005 roku jako odpowiedzią na nasz

wniosek, Kurator Oświaty wyraził zgodę na pozostawienie Centrum Kształcenia Ustawicznego

w Kluczborku w składzie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 CKU w Kluczborku z

siedzibą w Kluczborku przy ulicy Byczyńskiej 7 oraz na pozostawienie Rolniczego Centrum

Kształcenia Ustawicznego w Bogdańczowicach w składzie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych

– RCKU z siedzibą w Bogdańczowicach – na rok szkolny               2005 / 2006 jednak aby

Centrum Kształcenia Ustawicznego oraz Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego mogło

nadal  pozostać w swoich dotychczasowych Zespołach Szkół, konieczne było złożenie przez

w/w Zespoły Szkół wniosku do tut. Starostwa – wniosku uzasadniającego konieczność

dalszego funkcjonowania RCKU oraz CKU w ramach swoich Zespołów. W związku z

powyższym – kontynuowała Pani Krzysztowczyk, Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU

w Bogdańczowicach taki wniosek już złożył motywując konieczność utrzymania RCKU przy

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Bogdańczowicach m. in. wzrostem aspiracji

edukacyjnych Polaków, nierówności szans edukacyjnych na wsi                     i w mieście,

posiadanymi już doświadczeniami w uczeniu i nauczaniu osób dorosłych, wspólną bazą

dydaktyczną oraz kadrą pedagogiczną, wdrożeniem i rozwojem koncepcji kształcenia na
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odległość oraz tym, że statutowe zadania RCKU i Zespołu Szkół wykonywane są przez tych

samych pracowników i w tych samych pomieszczeniach lokalowych i rozdział tych funkcji jest

trudny do realizacji i spowodowałby wzrost kosztów funkcjonowania tych jednostek.

Członkowie Zarządu Powiatu po wysłuchaniu argumentów dyrekcji Zespołu Szkół

Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach przemawiającymi za pozostawieniem

Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych

w Bogdańczowicach a przytoczonymi przez Naczelnik Wydziału Edukacji jednogłośnie

postanowili o pozostawieniu Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego przy Zespole

Szkół Ponadgimnazjalnych w Bogdańczowicach na kolejny rok szkolny tj. 2006 / 2007.

b) aneks nr 1/2005 do umowy nr Z/2.16/II/2.2/1/05/U/14/05 z dnia 12.09.2005 r.

o dofinansowanie projektu: Stypendia dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych powiatu

kluczborskiego; Pani Krzysztowczyk powiedziała, że  niniejszy aneks wprowadza zmianę jeśli

chodzi o wskaźnik produktu pn. „Liczba uczniów szkół ponadgimnazjalnych, którzy otrzymali

stypendium w celu kontynuowania nauki” a mianowicie określona we wniosku liczba 701

uczniów zmniejsza się do 510 uczniów; wskaźnik produktu pn. „Liczba uczniów

ponadgimnazjalnych, którzy otrzymali stypendium w celu kontynuowania nauki – w tym

kobiety” – określona we wniosku liczba 421 kobiet zmniejsza się do 292 kobiet; wskaźnik

produktu pn. „Średnia miesięczna wysokość stypendium udzielonego uczniom szkół

ponadgimnazjalnych” – określona we wniosku kwota stypendium w wysokości 100,00 zł.

zwiększa się do 125,00 zł.; wskaźnik rezultatu pn. „Liczba osób promowanych do następnej

klasy w ogólnej liczbie uczniów otrzymujących stypendia” – określona we wniosku liczba 630

uczniów zmniejsza się do 454 uczniów; wskaźnik rezultatu pn. „Liczba osób promowanych do

następnej klasy w ogólnej liczbie uczniów otrzymujących stypendia – w tym kobiety” –

określona we wniosku liczba 347 kobiet zmniejsza się do 245 kobiet. Ponadto – kontynuowała

pani Krzysztowczyk, niniejszy aneks wprowadza zmianę jeśli chodzi o zapis określający

wysokość przyznanej Beneficjentowi na realizację projektu dotacji, zapis określający całkowitą

wartość projektu oraz zapis określający całkowitą wartość wydatków kwalifikowanych z

projektu. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do powyższego

aneksu, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął aneks nr

1/2005 do umowy nr Z/2.16/II/2.2/1/05/U/14/05 z dnia 12.09.2005 r.

o dofinansowanie projektu: „Stypendia dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w powiecie

kluczborskim”;
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c) aneks nr 3 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006; Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła zebranym, że przyczyną

zmiany liczby zatwierdzonych godzin jest przydzielenie jednemu z uczniów 12 godzin

nauczania indywidualnego w wyniku czego ogólna liczba godzin nauczycielskich w okresie od

02.01.2006 r. do 28.02.2006 r. (wyłączając okres ferii zimowych) zwiększyła się o 12 godzin z

czego 11 godzin stanowią godziny ponadwymiarowe a 1 godzinę – godzina osoby

niepełnozatrudnionej. Członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się z powyższym aneksem

nie wnieśli do niego żadnych uwag więc Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie zatwierdził aneks nr 3 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Licealno-

Technicznych w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego

podpisania;

d) aneks nr 4 do arkusza organizacji Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia

Zawodowego w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006; Pani Jolanta Krzysztowczyk

powiedziała, że zgodnie z rozstrzygnięciem Zarządu Powiatu z dnia 10.10.2005 r., od dnia

01.01.2006 r. w w/w ośrodku została zatrudniona nowa pracownica na stanowisku

administracyjnym. Ponadto, w związku z przejściem na emeryturę głównej księgowej

dokonano przesunięć wewnętrznych. W związku z powyższym – kontynuowała Pani

Krzysztowczyk – zmianie ulega liczba etatów pracowników niepedagogicznych – wzrost

o 1 etat w ramach posiadanego przez ośrodek planu  finansowego na 2006 rok. W związku

z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do powyższego aneksu, Starosta poddał go

pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził aneks nr 4 do arkusza organizacji

Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego                          w

Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego podpisania;

e)   aneks nr 5 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Specjalnych przy Specjalnym Ośrodku

Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006; Naczelnik Wydziału

Edukacji wyjaśniła, że w wyniku powyższej zmiany ulega zwiększeniu ogólna liczba godzin

nauczycielskich – o 6 na okres od 30.01.2006 r. do końca roku szkolnego 2005/2006

a zwiększenie to zdaniem Pani Krzysztowczyk jest zasadne gdyż spowodowane jest

wprowadzeniem nauczania indywidualnego ucznia klasy I Szkoły Podstawowej. Również

i do tego aneksu członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych uwag więc Starosta poddał

go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził aneks nr 5 do arkusza organizacji

Zespołu Szkół Specjalnych przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczego w

Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego podpisania;
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e) aneks nr 2 do arkusza organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006; Pani Jolanta Krzysztowczyk oznajmiła zebranym, że na mocy

niniejszego aneksu liczba godzin w wymiarze obowiązkowym zmniejszyła się o 20

a spowodowane to zostało przejściem jednej Pani psycholog na urlop dla poratowania zdrowia

oraz udzielenia drugiej Pani psycholog urlopu bezpłatnego i zatrudnieniem na czas określony w

pełnym wymiarze godzin innej Pani psycholog jednak działanie to nie powoduje zmiany

ogólnej liczby godzin nauczycielskich. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł

żadnych uwag do powyższego aneksu, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie zatwierdził aneks nr 2 do arkusza organizacji Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego

podpisania.

Do punktu 4 porządku

Skarbnik omówił następujące sprawy:

a) projekt uchwały w sprawie emisji II transzy obligacji komunalnych powiatu

kluczborskiego; Skarbnik na wstępie powiedział, że uchwała ta jest elementem wykonywania

uchwały nr XXVIII/202/2005 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 26 kwietnia 2005 r.

w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Kluczborskiego oraz określenia zasad ich

zbywania, nabywania i wykupu i na mocy niniejszej uchwały dokonana zostanie emisja II

transzy obligacji komunalnych powiatu kluczborskiego na kwotę 4.000.000,00 zł. w dwóch

seriach: seria D – obligacje 7-letnie w wysokości 2.500.000,00 zł. oraz seria E – obligacje

9-letnie w wysokości 1.500.000,00 zł. Ponadto – kontynuował Skarbnik, ustala się następujące

daty emisji poszczególnych serii: seria D na dzień 31 stycznia 2006 roku natomiast seria E na

dzień 28 luty 2006 roku. Członkowie Zarządu Powiatu po wysłuchaniu wypowiedzi Skarbnika

i po zapoznaniu się z powyższą uchwałą nie wnieśli do niej żadnych uwag  więc Starosta

poddał ją pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie emisji II

transzy obligacji komunalnych powiatu kluczborskiego;

b) projekt uchwały w sprawie uchwalenia harmonogramu realizacji dochodów i wydatków

budżetu powiatu Kluczborskiego na 2006 rok; Pan Piotr Pośpiech wyjaśnił, że na mocy

powyższej uchwały ustala się harmonogram realizacji dochodów i wydatków powiatu

kluczborskiego na 2006 rok. Zgodnie z nową ustawą – kontynuował Skarbnik, jak pisze

w niej Minister Finansów, na wnioski samorządów wprowadzono postulowane przez
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samorządy - fakultatywność opracowywania harmonogramu tzn. „małe” budżety nie muszą

tych harmonogramów uchwalać natomiast jest w ustawie zapis taki, że samorządy gromadzące

znaczne dochody i wydatki powinny ten harmonogram opracowywać i jest również odniesienie

do przepisów dotyczących wprowadzenia audytu, które z kolei są skonstruowane w taki

sposób, że samorządy czy jednostki sektora finansów publicznych, które gromadzą przychody

i wydatki przekraczające 35.000.000,00 zł. muszą stosować audyt a nasz budżet przekracza tę

kwotę i dlatego zdaniem Skarbnika jest konieczność uchwalenia tego harmonogramu. Ponadto

– nadal kontynuował Skarbnik, mamy w ustawie zapis dokładnie określający co ta uchwała ma

zawierać a mianowicie: prognozowane dochody budżetu  jednostki samorządu terytorialnego

w podziale na poszczególne miesiące roku oraz wielkości wydatków planowanych do

sfinansowania w poszczególnych miesiącach roku.           W związku z tym, że nikt z obecnych

nie wniósł żadnych uwag do projektu powyższej uchwały, Starosta poddał ją pod głosowanie.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę             w sprawie uchwalenia harmonogramu

realizacji dochodów i wydatków budżetu powiatu Kluczborskiego na 2006 rok;

c)   projekt uchwały w sprawie uchwalenia układu wykonawczego budżetu Powiatu

Kluczborskiego na 2006 rok; Skarbnik powiedział, że na mocy tej uchwały dokonuje się

podziału budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2006 rok według klasyfikacji budżetowej,

podziału budżetu na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych powiatu

według klasyfikacji budżetowej i równocześnie ustala się plan finansowy zadań z zakresu

administracji rządowej przyjmując za podstawę wielkości poszczególnych dotacji celowych

przyznanych na rok budżetowy 2006 oraz wielkości dochodów budżetu państwa związanych

z realizacją tych zadań. Członkowie Zarządu Powiatu również i do tego projektu uchwały nie

wnieśli żadnych uwag więc Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie

podjęli uchwałę w sprawie uchwalenia układu wykonawczego budżetu Powiatu

Kluczborskiego na 2006 rok;

c) projekt uchwały w sprawie upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych

powiatu kluczborskiego do dokonywania przeniesień w planie wydatków; Pan Piotr Pośpiech

wyjaśnił zebranym, że na mocy powyższej uchwały upoważnia się następujących kierowników

jednostek organizacyjnych powiatu kluczborskiego: Starostę Kluczborskiego, dyrektora

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku, dyrektora Zespołu Szkół

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku, dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 -

CKU w Kluczborku, dyrektora Zespołu Szkół Licealno – Technicznych w Kluczborku,

dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach, dyrektora
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Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku, dyrektora Poradni

Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku, dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury

w Kluczborku, dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia

Zawodowego w Kluczborku, dyrektora Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli

w Kluczborku, dyrektora Powiatowego Zespołu Socjalizacyjno - Interwencyjnego „Nasz

Dom” Bogacica – Bąków, dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku, dyrektora

Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach, dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie

w Kluczborku, dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kluczborku, dyrektora Zarządu Dróg

Powiatowych w Kluczborku, Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Kluczborku

oraz Komendanta Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej                    w

Kluczborku - do dokonywania przeniesień środków finansowych w planie wydatków między

paragrafami w obrębie jednego rozdziału klasyfikacji budżetowej z zastrzeżeniem zmian

powodujących zwiększenie planowanych wydatków na wynagrodzenia osobowe pracowników

oraz zmian powodujących zwiększenie lub zmniejszenie wydatków majątkowych. Na koniec

Skarbnik dodał, że kierownicy w/w jednostek organizacyjnych powiatu kluczborskiego

dokonują przeniesień planowanych wydatków na podstawie tego upoważnienia wydając w tym

zakresie stosowne zarządzenie a wprowadzając zmiany                      w planach finansowych

informują o dokonanych przeniesieniach Zarząd Powiatu Kluczborskiego przesyłając kopię

wydanego zarządzenia w terminie 7 dni licząc od dnia wydania zarządzenia. Zarząd Powiatu

po zapoznaniu się z powyższym projektem uchwały nie wniósł do niego żadnych zastrzeżeń

więc Przewodniczący poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę

w sprawie upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych powiatu kluczborskiego do

dokonywania przeniesień w planie wydatków;

e)   wniosek spółki „Klimor – Śląsk” z Katowic w sprawie spłaty pozostałej części zobowiązań

SP ZOZ w Kluczborku; Skarbnik powiedział, że powyższy wniosek dotyczy zwrotu gwarancji

należytego wykonania robót wentylacyjno-klimatyzacyjnych w budynku „nowej” chirurgii w

Kluczborku gdzie w ubiegłym roku, przed zakończeniem inwestycji zmuszeni byliśmy do

podpisania z w/w spółką umowy – ugody na mocy której, przekazaliśmy jej 37.122,55 zł.

jednocześnie firma ta weszła na budowę aby te systemy klimatyzacyjne                        i

wentylacyjne w budynku szpitala wykonać i aby można było dokonać odbioru. Wówczas

pisaliśmy do spółki „Klimor-Śląsk” – kontynuował Skarbnik, że postaramy się pozostałą kwotę

wynikającą z tej gwarancji należytego wykonania robót która to kwota wynosi 12.374,23 zł.,

że zapłacimy ją do końca 2005 roku ale tak się nie stało gdyż nie mieliśmy już środków na to a
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teraz firma ta przypomina się niniejszym wnioskiem i prosi o zapłacenie tej pozostałej kwoty.

Kwota ta zdaniem Skarbnika stała się wymagalna we wrześniu ubiegłego roku a my możemy

przystąpić do spłaty zobowiązań dopiero gdy staną się one wymagalne tak więc w momencie

podpisania tej pierwszej ugody nie mogliśmy o tej kwocie z nimi „rozmawiać” ale teraz już

możemy gdyż zobowiązanie to stało się wymagalne. W związku                  z powyższym,

Skarbnik przygotował na niniejsze posiedzenie Zarządu Powiatu projekt umowy ze spółką

„Klimor-Śląsk” z Katowic na mocy której Powiat Kluczborski zobowiązałby się do zwrotu

należności głównej, bez odsetek tj. 12.374,23 zł. w terminie              do dnia 28 lutego 2006

roku. Członkowie Zarządu Powiatu po wysłuchaniu wypowiedzi Skarbnika i po dyskusji

jednogłośnie stwierdzili, że należy tak zrobić jak proponuje Skarbnik i w ten sposób rozliczyć

się z kolejnym wierzycielem tym bardziej, że w tym też celu wyemitowane zostaną obligacje.

Reasumując, Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił              o zawarciu z „Klimor-Śląsk”

Sp. z o.o. z Katowic umowy na mocy której zobowiązał się

do zwrotu należności głównej, bez odsetek tj. 12.374,23 zł. w terminie do dnia 28 lutego

2006 roku. Jednocześnie Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz Wicestarostę do podpisania

powyższej umowy.

Do punktu 5 porządku

Skarbnik Powiatu przedstawił zebranym plan kontroli finansowej w Powiecie

Kluczborskim na 2006 rok który to plan obejmować będzie kontrolę przestrzegania procedur

oraz przeprowadzania wstępnej oceny celowości zaciągania zobowiązań i dokonywania

wydatków w zakresie co najmniej 5% wydatków jednostki. Kontroli tej – kontynuował

Skarbnik poddane zostaną wszystkie nadzorowane jednostki powiatu a ich zakres tematyczny

będzie ustalany na bieżąco po wcześniejszej analizie sprawozdań z wykonania wydatków

w danej jednostce jak również przeprowadzone zostaną kontrole sprawdzające w zakresie

realizacji zaleceń z wcześniej wykonanych kontroli. Ponadto – nadal kontynuował Skarbnik, w

związku z wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu

w którym to wystąpieniu zalecono nam dokonanie kontroli problemowej w zakresie

zobowiązań w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku w

likwidacji i taka kontrola zostanie przeprowadzona w II kwartale br. W związku z tym,

że nikt z obecnych nie wniosła żadnych uwag do powyższego planu kontroli, Starosta poddał
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go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził plan kontroli finansowej

w Powiecie Kluczborskim na 2006 rok.

Do punktu 6 porządku

Przewodniczący Zarządu przedstawił zebranym projekt stanowiska Zarządu Powiatu

w Kluczborku w sprawie likwidacji wykonywania badań materiału klinicznego przez Oddział

Laboratoryjny w Kluczborku Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Opolu.

Przewodniczący wyjaśnił, że w związku z przeprowadzoną z dniem 01 stycznia br. likwidacją

przez Wojewódzką Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Opolu wykonywania badań

materiału klinicznego w Oddziale Laboratoryjnym w Kluczborku, dyrekcja Powiatowego

Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku, placówki podstawowej opieki zdrowotnej oraz

poradnie i gabinety lekarzy specjalistów z zakresu laryngologii, pulmonologii, ginekologii,

urologii oraz dermatologii zwrócili się do nas z wnioskami mówiącymi o tym, że sytuacja taka

wprowadziła dużą uciążliwość w dostępie do tego typu świadczeń diagnostycznych zarówno

dla nich jak i mieszkańców powiatu kluczborskiego, ponadto przeprowadzona likwidacja

szerokiego zakresu badań bakteriologicznych wprowadziła w naszym powiecie bardzo duże

utrudnienie dla właściwego zabezpieczenia funkcjonowania ich placówek gdyż wystąpiła

konieczność transportu materiału do badań ze wszystkich placówek służby zdrowia  do Opola

w następstwie czego zdecydowanie wydłużył się czas przeprowadzenia analizy laboratoryjnej

co w sposób niedopuszczalny powoduje późniejsze rozpoczęcie prawidłowego leczenia

chorych. W związku z powyższym – kontynuował Starosta, Zarząd Powiatu popierając

wnioski dyrekcji Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku, placówek podstawowej

opieki zdrowotnej oraz poradni i gabinetów lekarzy specjalistów z terenu naszego powiatu,

przygotował projekt stanowiska, w którym wyraził stanowczy protest               jeśli chodzi o

likwidację wykonywania badań materiału klinicznego w Oddziale Laboratoryjnym w

Kluczborku które to stanowisko po akceptacji członków Zarządu Powiatu zostanie przesłane

wraz z powyższymi wnioskami  do Wojewody Opolskiego z prośbą podjęcie przez niego

działań zmierzających do przywrócenia przez Wojewódzką Stację Sanitarno-Epidemiologiczną

w Opolu prowadzenia badań materiału klinicznego przez Odział Laboratoryjny w Kluczborku

w celu prawidłowego zabezpieczenia wszystkim placówkom medycznym i mieszkańcom

powiatu kluczborskiego możliwości dostępu do tego typu badań bakteriologicznych.

Członkowie Zarządu Powiatu po dyskusji jednogłośnie przyjęli powyższe stanowisko i
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postanowili o jego przesłaniu Wojewody Opolskiego w celu podjęcia przez niego stosownych

działań.

Do punktu 7 porządku

Starosta przedstawił projekt podziału środków przeznaczonych na dofinansowanie imprez

w zakresie kultury i sportu o zasięgu powiatowym i ponadpowiatowym realizowanych w 2006

roku. Następnie Starosta powiedział, że powyższy projekt podziału środków na poszczególne

imprezy został przygotowany przez Wydział Współpracy Europejskiej, Kultury, Sportu

i Turystyki tut. Starostwa zgodnie z uchwalonym budżetem powiatu kluczborskiego na 2006

rok gdzie na dofinansowanie imprez w zakresie kultury planuje się przeznaczyć 8.500 zł.

natomiast na dofinansowanie imprez w zakresie sportu – 9.000 zł. i środki te zostały

podzielone pomiędzy następujące imprezy lub przedsięwzięcia: w zakresie kultury – obchody

100 rocznicy śmierci Jana Dzierżona, festyny powiatowe, nagrody Starosty Kluczborskiego,

obchody państwowych świąt okolicznościowych, wojewódzki turniej recytatorski „O Buławę

hetmańską” w Byczynie, międzynarodowy jarmark średniowieczny w Byczynie, konkurs

powiatowy „Co wiecie o Powiecie”, 12 ogólnopolskie Spotkania Młodych w Wołczynie,

Europejski Festiwal Muzyki Organowej, powiatowy konkurs recytatorski „Twórczość poetów

regionalnych”, powiatowy konkurs literacki „Dzierżon”, powiatowe konkursy organizowane

przez PODN oraz dofinansowanie „Almanachu Poetów Ziemi Kluczborskiej” natomiast jeśli

chodzi o imprezy lub przedsięwzięcia w zakresie sportu planowane do realizacji w 2006 roku

to kwota 9.000 zł. została wstępnie podzielona na: Światowy Dzień Sportu, udział

w rozgrywkach Powiatowej Drużyny Piłkarskiej, imprezy sportowe organizowane przez MKS

Kluczbork, ogólnopolski turniej karate, powiatowe imprezy sportowe oraz mistrzostwa

Powiatu Kluczborskiego w Trójboju Lekkoatletycznym. Członkowie Zarządu Powiatu

szczegółowo zapoznali się z tym podziałem środków na poszczególne imprezy lub

przedsięwzięcia planowane do realizacji w roku bieżącym jednak postanowili, że ostateczną

decyzję w tej sprawie podejmą na następnym posiedzeniu po ponownym przeanalizowaniu

podziału powyższych środków.
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Do punktu 8 porządku

Przewodniczący Zarządu przedstawił zebranym ofertę Niepublicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej  „Polmed” Sp. z o.o. ze Starogardu Gdańskiego dotyczącą zakupu 45% akcji

Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku i wyjaśnił, że wnioskodawca w swoim

piśmie pisze, że w lipcu tego roku uczestniczyli oni w zorganizowanej przez Powiatowe

Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku konferencji szpitali niepublicznych działających na

terenie Polski a następnie zwiedzali nowo wybudowany obiekt szpitala w Kluczborku, który

ich zdaniem wyróżnia się nowoczesnością i wysokim standardem wśród nie tylko pozostałych

budynków szpitala w Kluczborku ale również na tle obiektów szpitalnych w Polsce jak

również przy tej okazji poznali plany Zarządu Spółki Powiatowego Centrum Zdrowia S.A.

w Kluczborku co do użytkowania nowego obiektu oraz potrzeby związane z dokończeniem

inwestycji typu budowa łącznika pomiędzy nowym obiektem a budynkiem oddziału

ginekologiczno-położniczego. W związku z powyższym, mając na uwadze możliwości

dalszego rozwoju naszego szpitala – kontynuował Starosta, wnioskodawca składa niniejszą

ofertę a mianowicie zakupu 45% akcji Powiatowego Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku.

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższą ofertą bez dłuższego zastanowienia się i bez

dyskusji jednogłośnie odrzucił powyższą ofertę.

 Do punktu 9 porządku

Starosta przedstawił wniosek Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu w sprawie

ustalenia nowej stawki za dzierżawę gruntu pod garaże na nieruchomości stanowiącej

własność Powiatu Kluczborskiego położonej w Kluczborku przy ulicy Żeromskiego 3b

a następnie wyjaśnił, że jak pisze Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu

w swoim wniosku, aktualna stawka to 1,23 zł. / m² i nie była ona od wielu lat zmieniana

dlatego też należy ją nieco „uaktualnić”. Jak wynika z symulacji zrobionej przez Naczelnika

w/w Wydziału, według dotychczasowej stawki tj. 1,23 zł. opłata za dzierżawę powyższej

nieruchomości wynosi 27,01 zł. tzn. 18 m² gruntu plus podatek VAT- 22% a po zmianie, przy

proponowanej przez Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu stawce 1,70 zł. / m²

opłata ta wyniesie 37,33 zł. Zarząd Powiatu po zastanowieniu się i dyskusji jednogłośnie
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zaakceptował propozycję nowej stawki za dzierżawę gruntu pod garaże na nieruchomości

położonej w Kluczborku przy ulicy Żeromskiego 3b tj. 1,70 zł. / m² gruntu netto.

Do punktu 10 porządku

Przewodniczący Zarządu zapoznał zebranych z wnioskiem Powiatowego Centrum

Zdrowia S.A. w Kluczborku w sprawie zmiany stawki czynszu dzierżawy budynków z kwoty

14.924,60 zł. na kwotę 11.217,18 zł.  brutto a spowodowane to jest kupnem nieruchomości tj.

budynku ginekologiczno – położniczego w dniu 16.12.2005 r.  Wicestarosta powiedział, że

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu dokonał wszelkich wyliczeń oraz rozpoznał

zasadność tę zmiany i proponuje przychylić się do prośby Spółki gdyż nie ma tam żadnych

uchybień ani niekorzystnych dla powiatu zmian. Członkowie Zarządu Powiatu

po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem i po dyskusji, jednogłośnie pozytywnie postanowili

go zaopiniować. Równocześnie, w związku z powyższym,  postanowiono               o zawarciu

aneksu nr 4 do umowy najmu z dnia 01.09.2004 r. upoważniając do jego podpisania Starostę

oraz Wicestarostę.

Do punktu 11 porządku

Starosta przedstawił następujące uchwały Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 29 grudnia

2005 r. w celu ustalenia sposobu ich realizacji:

- uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2006 rok –

postanowiono o realizacji powyższej uchwały na bieżąco przez Zarząd Powiatu a także

o przekazaniu jej Skarbnikowi Powiatu;

-  uchwała w sprawie wyboru banku wykonującego bankową obsługę budżetu Powiatu

Kluczborskiego – postanowiono o przekazaniu powyższej uchwały Skarbnikowi Powiatu;

- uchwała w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych

nauczycieli oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu

zaocznym i w systemie kształcenia na odległość - postanowiono o przekazaniu powyższej

uchwały do Wydziału Edukacji oraz Skarbnikowi Powiatu.
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Do punktu 12 porządku

Brak wolnych wniosków.

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Starosta zamknął posiedzenie

Zarządu Powiatu.

Na tym protokół zakończono.

         Protokołowała

Danuta Oziembłowska             Zarząd    Powiatu

                                                        1. Stanisław Rakoczy       ...............................................

                                                        2. Mieczysław Czapliński  .............................................

                                                        3. Otylia Skoczylas          ...............................................

                                                  4. Stanisław Stenzel         ...............................................

 


